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PROTOKÓŁ nr XII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 27 lutego 2020 r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 

 

Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  

Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem porządku obrad:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji.  

Uwag nie wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

 

Protokół z poprzedniej sesji nr XI z dnia 19 grudnia 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg, których zarządcą jest Wójt Gminy Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XII/78/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł.   

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XII/79/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie  szczegółowego sposobu i zakresu  świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Wywiązała się dyskusja 

pomiędzy radnymi: Teresa Eggert, Jerzy Kłos, Wojciech Śliwiński oraz Wójtem Januszem 

Kaczyńskim na temat kwot i procentowego wzrostu opłat dla mieszkańców oraz opłat  

za dostarczane śmieci do ZUOK Stary Las. Uwag nikt nie wniósł. 

  

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych 

Przeciw:     -   2 radnych 

Wstrzymał się:    -   1 radny  

 

Uchwała nr XII/80/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 

Przeciw:     -   2 radnych 

Wstrzymało się:    -   2 radnych  

 

Uchwała nr XII/81/2020 została przyjęta większością głosów. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Osiek oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie czy wszyscy muszą złożyć nowe deklaracje – 

Odpowiedzi udzieliła Zastępca Wójta Joanna Gniewkowska – tak, wszyscy muszą złożyć nowe 

deklaracje o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 
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Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XII/82/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy 

oraz za usługi w zakresie  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  

ciekłych. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XII/83/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 r. 

 

Uchwałę przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. 

 

Zmiany w budżecie na 2020 r. dotyczą:  

− zwiększenia przychodów z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok,  

− zwiększenia dochodów i wydatków z tytułu otrzymania dotacji z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku na usuwanie 

wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Osiek,  

− zwiększenie wydatków bieżących na: usługę naprawy dachu na budynku 

gospodarczym w Lisówku, na usługę elektryka w ośrodku zdrowia, na zmianę planów 

zagospodarowania przestrzennego, zakup tabletów dla radnych, zakup sprzętu 

pożarniczego dla jednostek OSP, opłatę za uczęszczanie dzieci z terenu gminy Osiek 

do przedszkoli w innych gminach, zakup biletów miesięcznych dla dzieci w Publicznej 

Szkole Podstawowej w Osieku, na realizację programu przeciwdziałania 

alkoholizmowi, na obsługę projektu z zakresu usług społecznych, na realizację zadań 

gospodarki odpadami, zakup piły spalinowej dla pracowników Urzędu Gminy Osiek, 

zakup i montaż lampy ulicznej w Lisówku, na dotacje dla organizacji pozarządowych, 

na naprawę dźwigaru i zakup materiałów na  salę gimnastyczną, zakup sprzętu na plac 

zabaw,  

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Uchwała nr XII/84/2020 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych 

  

Uchwała nr XII/85/2020 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10  Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli PSP w Osieku. 

 

Połączone Komisje są za przyjęciem sprawozdania. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący 

obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem. Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało: - 14 radnych 

Przeciw:     -   0 radnych 

Wstrzymało się:    -   0 radnych  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 11 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

 

Radny Jerzy Kłos podsumował politykę segregacji śmieci i ich odbioru w obecnym systemie 

prawnym. 

 

Ad. 12 Wolne wnioski. 

 

Radna Teresa Eggert zadała pytanie jak w dobie problemów z gospodarką śmieciową radzą 

sobie firmy recyklingowe – Odpowiedzi udzielił Wójt Janusz Kaczyński.  

Radna Teresa Eggert zadała pytanie jakie gmina ma zaległości z opłatami od mieszkańców – 

Odpowiedzi udzielił Skarbnik Andrzej Krzywiński – ok. 25 tysięcy zł, stan na chwilę obecną. 

Radna Alicja Ciarkowska zadała pytanie o możliwość umorzenia lub rozłożenia na raty 

zobowiązania mieszkańca wobec naszej gminy – odpowiedzi udzieliła Zastępca Wójta Joanna 

Gniewkowska – jest to możliwe, ale trzeba złożyć odpowiedni wniosek. 

Przewodniczący Wojciech Śliwiński podziękował za dofinansowanie zakupu 

specjalistycznego samochodu dla OSP Osiek przez Gminę, ze środków ekwiwalentu 

ofiarowanego przez strażaków ochotników, firm i osób prywatnych. Oficjalne przekazanie 

pojazdu odbędzie się w maju.  

Przewodniczący Wojciech Śliwiński podziękował też za inicjatywę PSP w Osieku za zbiórkę 

elektrośmieci. 

 

Przewodniczący Wojciech Śliwiński podziękował też za inicjatywę PSP w Osieku 

na pozyskanie środków, także przez Radę Rodziców, na remont łazienek dla uczniów w szkole. 

Przewodniczący Jerzy Kłos przedstawił kolejne planowane zmiany w ustawach dotyczących 

gospodarki śmieciowej i problemach z wzrostem opłat. 

 

Radna Powiatu Stanisława Kurowska przedstawiła znaczące wydarzenia, które odbyły się 

na terenie naszego powiatu oraz zaplanowane wydarzenia nadchodzące w najbliższych dniach. 
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Ponadto Radna zwróciła uwagę na inwestycje modernizacji szpitala powiatowego oraz 

infrastruktury drogowej. 

 

Ad.13 Zakończenie obrad. 

Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:30. 

 

    

Protokołowała:         Przewodniczący Rady Gminy  

Joanna Chabowska        Wojciech Śliwiński 


